
Hei.

Beklager sent svar. 
Da jeg så at det var kommet svar fra deg, trodde jeg at det var dispensasjonssøknaden, og har ikke hatt tid til å se
nærmere på dette før i dag.
Ser nå at du har stilt spørsmål.
Nei, det er ikke opp til hver enkelt kommune.
Søknad om dispensasjon skal alltid fremmes for tiltak i 100-metersbeltet langs sjø. 
I tidligere kommuneplan var byggegrensen ved Skjervøya 30 m. Den er endret i dagens kommuneplan, dvs. jfr. Pbl. §
1-8.
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